
  
 

 
 

يفوز بعقد رئيسي لتنفيذ أعمال  "الشرق الأوسط  هياكل الصلبل فريجنز " عمالاالمشروع المشترك لشركة 

 ي مليون ريال قطر 140إنشائية بقيمة تتجاوز 

إحدى الشركات الرائدة والمتنوعة في   ،كة أعمال ش.م.ع.قتعلن شر:  الدوحة، قطر –  2025ديسمبر   24

في تصنيع الهياكل الفولاذية عالية   ةوالمتخصص  ،الأوسطالشرق  لهياكل الصلب  فريجنز شركةأن المنطقة، 

مليون ريال   140بعقد رئيسي تتجاوز قيمته  ت الجودة لقطاعات البتروكيماويات والصناعات التحويلية، قد فاز

 .قطري

توريد وتصنيع ودهان وتركيب الهياكل الفولاذية ضمن نطاق مشروع  " فريجنز "وبموجب هذا العقد، ستتولى  

الجودة  مرموق مرتبط بقطاع الطيران، مما يعزز مكانة الشركة كمزوّد رائد لحلول الهياكل الفولاذية عالية 

 .وعلى نطاق واسع في دولة قطر

 :وبهذه المناسبة، صرّح السيد راشد بن علي المنصوري، الرئيس التنفيذي لشركة أعمال ش.م.ع.ق، قائلا 

رئيسي لتحقيق   كعاملالصناعية، ويؤكد دورنا  نا يعكس هذا الإنجاز المهم الثقة المتواصلة في استثمارات"

ا على إد  الشرق الأوسط لهياكل الصلب  فريجنز أهداف التنمية في دولة قطر. لقد أظهرت شركة اءا استثنائيا

 ."العمل لدينا والتزامنا بدعم البنية التحتية ونمو الدولة طواقمقوة شراكتنا وكفاءة الفوز الدوام، ويجسد هذا 

الشرق  الصلب  لهياكل فريجنزومن جانبه، علقّ السيد روب فريجنز، العضو المنتدب والشريك في شركة 

في  التميز تحقيق في تفاني وبخبرة تمتد لعقود من الزمن  لهياكل الصلب فريجنز   تتمتع شركة" :الأوسط، قائلا 

بأن خبراتنا ستسهم في التنفيذ الناجح وفي الوقت  يقينعلى  و  نقدرّ هذه الثقة،بدورنا   نحنهذا المشروع. و

 . "المحدد لهذا المشروع البارز

 #انتهى #
 :معالتواصل  يرجى المعلومات، من لمزيد

  ir@aamal.qa :أعمال شركة

 . ع. م. ش أعمال شركة عن نبذة

ا  وأكثرها نمواا  الأعمال مجموعات وأسرع أكبر إحدى أعمال شركة تعتبر   قطر بورصة في إدراجها وتم الخليج، منطقة في تنوعا

  مليار 1.4) قطري ريال  مليار 5.2 للشركة السوقية القيمة بلغت 2025 ديسمبر 24 في وكما ،2007 مديسمبر عا شهر منذ

 . (أمريكي دولار

  في رائدة مراكز مع( مشتركة ومشروعات تابعة شركات) نشطة أعمال وحدة 32 وتضم واسع نطاق على أعمال أنشطة تتنوع

 أعمال شركة وتوفر والأدوية، الطبية والمعدات الخدمات، وإدارة والعقارات، والتجزئة، الصناعة، قطاعات في السوق

  المعلومات من للمزيد .ورهوتط القطري للقتصاد المتسارع النمو  في والتوازن الجودة عالية الاستثمار فرصة للمستثمرين

 www.aamal.qa: الإلكتروني الموقع زيارة  يرجى اعمال، شركة حول

 الشرق الأوسط:  –نبذة عن شركة فريجنز لهياكل الصلب 

، لتنتج الحديد الصلب للأعمال  2009الشرق الأوسط عملياتها في قطر في عام   -بدأت شركة فريجنز لهياكل الصلب 

 البتروكيماوية والصناعات بما في ذلك جميع أعمال الهندسة والإنتاج ومكافحة التآكل والبناء والتجميع المرتبطة بها. 
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Aamal’s JV Frijns Steel Construction Middle East wins a major Contract for Execution of 

Structural Work that Exceed QAR 140M  

24 December 2025 – Doha, Qatar– Aamal Company Q.P.S.C., one of the region’s leading diversified companies, 

announces that its joint venture, Frijns Steel Construction Middle East, a leading fabricator of high-quality structural 

steel for the petrochemical and process industries, has been awarded a major contract exceeding QAR 140 million. 

Under this contract, Frijns will undertake the supply, fabrication, painting, delivery and installation of the structural 

steel scope for the prestigious aviation related contract, further strengthening the company’s position as a leading 

provider of high-performance, large-scale structural steel solutions in Qatar. 

On this occasion, Mr. Rashid bin Ali Al Mansoori, CEO of Aamal Company Q.P.S.C., stated: “This important 

achievement demonstrates the continued confidence placed in Aamal’s industrial ventures and underscores our role 

as a key enabler of Qatar’s development objectives. Frijns Steel Construction Middle East has consistently delivered 

exceptional performance, and this new milestone reflects the strength of our partnership, the capabilities of our 

teams, and our commitment to supporting the country’s infrastructure and growth.” 

From his side, Mr. Rob Frijns, Managing Director and Partner of Frijns Steel Construction Middle East, commented: 

“Frijns Steel Construction brings decades of experience and a dedication to excellence to this project. We value this 

trust and are confident that our expertise will ensure the successful and timely completion of this landmark project. 

-ends- 

For more information: 

Aamal Company 

IR@aamal.qa  

About Aamal Company Q.P.S.C.: 

Aamal is one of the region’s most diversified conglomerates and has been listed on the Qatar Stock Exchange since 

December 2007. As on 24 December 2025, the Company had a market capitalisation of QAR5.2 bn (US$1.4bn).  

Aamal’s operations are widely diversified and comprise 32 active business units (subsidiaries and joint ventures) with 

market leading positions in the key industrial, retail, property, managed services, and medical equipment and 

pharmaceutical sectors, thereby offering investors a high quality and balanced exposure to Qatar’s wider economic 

growth and development.  

For further information on Aamal Company, please refer to the corporate website: http://www.aamal.qa 

About Frijns Steel Construction Middle East: 

Aamal Company Q.P.S.C. owns 40% of Frijns Steel Construction Middle East.  

Established in Qatar in 2009, Frijns Steel Construction Middle East fabricates steel for the petrochemical and 

process industries, including all associated engineering, production, anticorrosion, construction, and assembly 

work. 
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